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NIEUWS VAN HET BESTUUR

Mooi + veilig + groen

Onze wethouder en fractie bereiken veel en krijgen 
regelmatig de gelegenheid om iets te vertellen 
over onze Bijbelse waarden en normen. De Bijbel 
die voor ons ons leidraad mag zijn. Wat is het dan 
mooi om te merken hoeveel mensen betrokken zijn 
bij christelijke politiek. Het afgelopen jaar hebben 
we een aantal avonden mogen beleggen rondom 
verschillende thema’s. Over vluchtelingen(werk), de 
maatschappelijke stage en een avond waarin werd 
teruggeblikt op de landelijke verkiezingen. Alle 
avonden werden meer dan goed bezocht door u als 
leden of betrokkene van de ChristenUnie. We zijn 
daar blij mee en dankbaar voor.

Als inwoner van de gemeente Assen kun je soms 
rondfietsen of -rijden en beseffen hoe goed we het 
hebben in onze mooie, veilige en groene gemeente. 
Veilig en vrij zijn lijkt zo vanzelfsprekend en gewoon, 
maar is zo bijzonder. Juist als christenen mogen 
we dankbaar zijn voor alle vrijheden die we in 
Nederland hebben. Het is belangrijk om deze 
vrijheden voor onszelf, maar net zo goed voor 
anderen te verdedigen. Toch merk ik dat ik soms 
ook kan blijven haken op het woord ‘verdedigen’; 

het kan een gevoel van strijd en tegenstelling 
oproepen. Ik denk dat het voor ons als ChristenUnie 
in Assen belangrijk is om verdraagzaam en liefdevol 
te zijn. Uiteraard mogen we ons uitspreken over 
zaken die voor ons belangrijk zijn, maar evenzeer 
moeten we luisteren naar andere argumenten en 
inzichten. Het is aan onze raadsleden en wethouder 
om daarin keuzes te maken, uiteraard keuzes 
waarbij zij zich willen laten leiden door de Bijbel. 
Het is aan ons om betrokkenheid te tonen op de 
vraagstukken die er zijn, mee te denken en spreken. 
Het is ook aan ons om ruimte te geven aan de 
fractie om het werk te doen en daarin vertrouwen 
te geven. Ingewikkelde vraagstukken kennen zelden 
makkelijke oplossingen, laten we daarom ook niet 
makkelijk oordelen. Laten we openstaan voor elkaar 
en met elkaar zoeken naar het plan van onze Heer. 

We hopen u te treffen op een van onze bijeen-
komsten. Schroom niet om met ons contact
te zoeken!
 
Namens het bestuur,
Roelof van den Berg

Wat is het fijn om te merken dat
we in Assen als ChristenUnie

zoveel
kunnen en mogen betekenen. 
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Mooi + veilig + groen

Het grootste probleem in Assen?” Dat mensen geen 
respect meer hebben voor de politie”. Zijn droom? 
“Andere mensen helpen, werken in de psychiatrie”.

Maar helaas, een studie betalen kan hij niet en een 
lening krijgt hij niet. Met een brok in zijn keel vertelt 
hij over een gebroken gezin, ouders op wie hij geen 
beroep kan doen. Hij vertelt over de regelingen waar 
hij steeds nét niet onder valt. En toch: hij woont nu 
zelfstandig en met een beetje ondersteuning lukt 
hem dat ook. Hij heeft werk, is bezig zijn schulden 
af te betalen en zijn leven heeft zin. Daar staat 
hij, trots dat hij de stijgende lijn te pakken heeft. 
Zichzelf heeft overwonnen. Kwetsbaar en krachtig in 
één persoon. Een verhaal recht uit het hart.

Over de lijntjes
We spraken hem nadat we als fractie hadden 
geluncht met cliënten/deelnemers bij het Leger 
des Heils in Assen. Mensen die dakloos zijn geraakt 
en vaak geen cent meer hebben. Niemand die nog 
naar ze omkijkt. De gesprekken met deze mensen 
hebben ons geraakt. De lijn tussen een krachtig en 
vol leven en een leven in kwetsbaarheid is erg dun. 
We spraken over de rol van het Leger des Heils, over 
de stok achter de deur die deze deelnemers soms 
nodig hebben. We spraken over hun moeite om aan 
passende woonruimte te komen. Maar we spraken 
vooral van hart tot hart.

Dergelijke ontmoetingen maken het politieke werk 
mooi. Deze mensen kloppen namelijk niet snel aan 

bij raadsleden en zoeken niet zelf de publiciteit. Je 
moet hen opzoeken om hun verhaal te horen. Daar 
zit ook een kern van het politieke werk als christen. 
Naasten opzoeken die jou niet zoeken. Mensen zien, 
en hen zien staan. Informatie verzamelen om tijdens 
de nieuwe debatten over het sociaal domein goed 
beslagen ten ijs te komen en echt inwoners van 
Assen te vertegenwoordigen.

Van mens tot mens
Politiek bestaat bij de gratie van ontmoetingen en 
verhalen. Vanzelfsprekend de politieke ontmoeting
tussen politici, raadsleden en wethouders. Maar ook 
ontmoetingen met instellingen en bedrijven die je 
als raadslid benaderen. En verhalen van inwoners
die je spreekt over hun leven, in  de buurt en in de 
stad. Dat vormt de kern van het politieke werk. Of 
het nu gaat over het sociaal domein, de ijsbaan, 
het groenonderhoud in de stad of andere politieke 
zaken. Alleen daardoor kunnen we recht doen aan 
de verantwoordelijkheid die we hebben: het goede 
zoeken voor onze stad. 

Het bezoek op die zonnige vrijdagmiddag gaf 
kwetsbaarheid een gezicht. Verhalen van wanhoop 
en alles kwijt zijn. Levensverhalen waar je stuk voor 
stuk u tegen zegt. Als christenen mogen we weten 
dat uiteindelijk in kwetsbaarheid onze kracht schuilt. 
Omdat Hij vanuit die kwetsbaarheid ons leven heeft 
gered. Omdat Hij ons zocht, en ons zag staan!

Het was een zonnige middag. We kwamen bij hem 
thuis, een bovenwoning ergens in Assen. Een ferme 
handdruk, borst vooruit en toch… vreemd om zo de 
raadsfractie van de ChristenUnie te ontvangen. In zijn 
kleine kamer vertelt hij zijn verhaal. Aan de drugs
geraakt, grote schulden, zijn strijd, en zijn trots.

Zonder ontmoeting 
geen verhaal

NIEUWS VAN DE FRACTIEVOORZITTER
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Het bestuur
Op 1 januari 2016 bestond het bestuur uit 7 per-
sonen, namelijk Roelof van den Berg (voorzitter), 
Jan Willem Bosma (penningmeester), Gert Jan van 
Klinken (algemeen bestuurslid), Ronald Neutel
(algemeen bestuurslid), Gerrinda van der Veen
(algemeen bestuurslid) en Ilja Burgler (secretaris). 
We sloten het jaar af met zes bestuursleden; Gert 
Jan van Klinken nam afscheid na een periode van
4 jaar in het bestuur actief te zijn geweest.

We hebben in 2016 vier bestuursvergaderingen 
gehad en tussendoor hebben we een en ander
afgestemd per email. Eind 2016 hebben we de 
frequentie van de bestuursvergaderingen verhoogd 
vanwege alles wat komt kijken in de aanloop naar 
de gemeenteraadsverkiezingen. Daarnaast zijn we 
als bestuur een paar keer aangeschoven tijdens 
fractie- en raadsvergaderingen en heeft onze 
voorzitter contact onderhouden met
fractievoorzitter en wethouder. 

Op 23 april 2016 was er een partijcongres in Zwolle 
waar we met een bijna voltallig bestuur aanwezig 
waren. We hebben diverse workshops gevolgd 
en o.a. meegepraat over de binnenstad van de 
toekomst. We ervaren dat het waardevol is om bij 
een partijcongres aanwezig te zijn voor de
verbinding met de landelijke partij. Op 22 november 
2016 was er een ledenvergadering van de
ChristenUnie Drenthe waar een van onze bestuurs-
leden bij aanwezig was en inspiratie op deed over 
het inzetten van nieuwe media in verkiezingstijd.

Gemeenteraadsfractie en wethouder
Harmke Vlieg is wethouder namens de ChristenUnie 
Assen. De fractie bestaat uit Bert Wienen (fractie-
voorzitter), Margreet Boersma, Steven Lagendijk, 
Tjerk Medemblik en Peter Sturing. Bouke Weening 
zit in de steunfractie en is plaatsvervangend raads-
lid. Margreet Dassen doet het secretariaat van de 
fractie en onderhoudt de website. 

In het voorjaar van 2016 hebben we jaarlijkse 
voortgangsgesprekken gevoerd met onze wet-
houder, fractieleden en plaatsvervangend raadslid. 
De gesprekken werden gevoerd door de voorzitter 
van ons bestuur en diverse bestuursleden schoven 
aan. Van de gesprekken zijn verslagen gemaakt en 
ter goedkeuring voorgelegd aan de betreffende 
personen.

Ledenvergadering en aantal leden
We begonnen 2016 met een Nieuwjaarsborrel in 
woonzorgcentrum Arendshorst waarbij de
statutenwijziging geadviseerd door het partijbureau 
werd goedgekeurd en we met elkaar het gesprek 
aangingen over een FOC in Assen. De ledenver-
gadering van mei/juni 2016 moest verschoven 
worden naar september in verband met de kennis-
makingstour van Gert Jan Segers. De jaarverslagen 
die normaal gesproken in het voorjaar aan de leden 
worden voorgelegd ter goedkeu-ring, zijn digitaal 
naar onze leden verzonden en in Unieuws
afgedrukt. In september hadden we een
ledenbijeenkomst in het Duurzaamheidscentrum 
met als thema “Vluchtelingen in Assen’.

In dit jaarverslag kijken we als bestuur terug op een rustig jaar 
waarin we als bestuur ons aan het voorbereiden waren op de 
gemeenteraadsverkiezingen in 2018. We hebben dit jaar geprobeerd op 
een andere manier invulling te geven aan ledenbijeenkomsten door aan 
te sluiten bij wat onze kiezers interesseert.

Jaarverslag 2016
ChristenUnie Assen
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BLIJF IN HEM
GEWORTELD

EN GEGRONDVEST

Tijdens deze ledenbijeenkomst werden de jaar-
verslagen goedgekeurd en namen we afscheid van 
Gert Jan van Klinken als bestuurslid. Tijdens deze 
ledenvergadering is er geen kandidaat bestuurslid 
voorgedragen om Gert Jan te vervangen; het blijft 
op onze agenda staan om nieuwe bestuursleden te 
zoeken. Om dit ook bij de leden bekend te maken, 
plaatsten we een oproep in Unieuws. Evaluatie-
punt van de laatste ledenbijeenkomst is dat het 
belangrijk is om te zorgen voor goed geluid, zodat 
iedereen kan horen wat er besproken wordt.

Op 1 januari 2016 hadden we 301 leden; we sloten
het jaar af met 309 leden. Er kwam een aantal 
nieuwe leden bij vanuit andere kiesverenigingen 
maar ook 6 leden die nog niet eerder lid waren van 
de ChristenUnie. We hebben ook een aantal leden 
uitgeschreven waarvan er 6 zijn overleden en de 
anderen om diverse redenen hebben opgezegd. 
We zien een kleine stijgende lijn in ons ledenaantal 
in tegenstelling tot de afgelopen jaren. Ondanks 
de lichte stijging zijn we ons, net als de landelijke 
ChristenUnie, bewust van de noodzaak om nieuwe 
leden te werven. We hebben leden nodig, want 
leden zijn het hart van onze partij. Mocht u ons 
willen helpen met ledenwerving, dan vernemen we 
dat graag van u.

Unieuws
In mei 2016 werden onze leden door middel van 
een Unieuws op de hoogte gebracht. Rode draad 
in deze Unieuws was duurzaamheid. In december 
lag de tweede Unieuws van dit jaar bij de leden op 

de mat waarin het ging over dat de ChristenUnie 
gelooft in Assen; Assen heeft genoeg in zijn mars. 
Deze Unieuws ging gepaard met een kerst- en 
nieuwjaarsgroet. We zijn erg blij met Rik Bakker 
die de opmaak van Unieuws voor ons doet en Lian 
Heijs die de eindredactie op zich nam. Langs deze 
weg onze hartelijke dank daarvoor; jullie zetten 
keer op keer een mooi eindresultaat neer! Naast 
tweejaarlijkse verspreiding van Unieuws kunnen 
leden en niet-leden op de website van de
ChristenUnie Assen terecht voor actuele zaken.

Slotwoord
Dit jaarverslag wil ik afsluiten met onze dank-
baarheid uit te spreken naar onze Heer. Hij heeft 
immers mogelijk gemaakt om als ChristenUnie 
in Assen een bijdrage te mogen leveren aan het 
bestuur van onze stad en in de politiek met de 
bijbel als basis voor de keuzes die gemaakt worden. 
Zoals beschreven in Kolossenzen 2: Volg de weg 
van Christus Jezus, nu u Hem als uw Heer aanvaard 
hebt. Blijf in Hem geworteld en gegrondvest, houd 
vast aan het geloof dat u geleerd is en wees
vervuld van dankbaarheid. (vers 6-7)
 
Tot slot ook onze hartelijke dank voor iedereen die 
zijn/haar steentje heeft bij gedragen, bestuurlijk
en in het politieke werk. Ook u, onze trouwe leden
willen we bedanken voor uw, betrokkenheid,
steun en gebed. 

Assen, 2 februari 2017
Ilja Burgler-Pruis, secretaris
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Bijdragen raad+WH €1.800,00

Ledenbijdragen ChristenUnie €2.859,68

Extra Gi�en –

Renteinkomsten €15,41

Inkomsten 2016
€4.675,09

Campagne gemeenteraad –

Permanente Campagne –

Campagne overig 204,55

Bankkosten €119,51

Zaalhuur vergaderingen €406,90

Unieuws €1.615,50

Gi�en aan derden €58,00

Overige onkosten €334,50

Uitgaven 2016
€2.738,96

6 Unieuws 30

Inkomsten Totalen Uitgaven Totalen

1/1/2016 Beginsaldo € 528,04

Bijdragen raad+WH € 1.800,00 Campagne gemeenteraad € 0,00 

Ledenbijdragen ChristenUnie € 2.859,68 Permanente Campagne € 0,00

Extra Giften € 0,00 Campagne overig €  204,55 

Rente-inkomsten € 15,41 Bankkosten €  119,51

Zaalhuur vergaderingen €  406,90

Unieuws € 1.278,12

Giften aan derden € 58,00

Kosten bestuur en overig €  671,88

Ontsparen € 250,00 Sparen € 1.955,41 

Eindsaldo 31/12/2016 € 758,79

Totaal € 5.453,13  Totaal € 5.453,13 

Het jaar 2016 was financieel niet heel bijzonder. We hebben meer uitgegeven aan Unieuws 
omdat de maakkosten hiervan gestegen zijn. Daarnaast hebben we wat campagnemateriaal 
aangeschaft en een bijdrage gegeven aan de collega’s van de provincie. De overige kosten 
bestaat voor meer dan de helft uit de kosten voor een mailing per reguliere post. Voor wat 
betreft de inkomsten, die zijn nagenoeg gelijk gebleven. Uiteindelijk hebben we  zo’n 2000 euro 
aan de spaarpot voor de verkiezingen in 2018 kunnen toevoegen. We behouden hiermee onze 
uitstekende uitgangspositie voor de campagne.

Uw penningmeester, Jan Willem Bosma

Spaarrekening

1 januari Beginsaldo 2015 € 5.543,51 +

Totaal credit  € 1.955,41 

Totaal debet  € 250,00 -

31 december Eindsaldo € 7.248,92

NIEUWS VAN DE PENNINGMEESTER

Financieel verslag
Boekjaar 2016
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De formatie voor de Tweede Kamer is op moment van schrijven nog
in volle gang. Zoals het nu lijkt, krijgt de ChristenUnie geen rol in de
coalitie, maar er kan nog veel veranderen…. We zijn blij en dankbaar 
voor de uitslag van de verkiezingen. Ook ik heb lang gehoopt op en 
geloofd in die zesde zetel, maar in de afgelopen vier jaar hebben we 
gezien dat God ook met vijf zetels veel mooie dingen kan doen.

Wat is goed
voor Assen

Meteen na de verkiezingen voor de Tweede Kamer 
zijn wij begonnen met de plannen voor onze “eigen” 
verkiezingen. Op 21 maart 2018 is het zover en dus 
zijn we alweer van start. Door het bestuur zijn twee 
commissies samengesteld: de programmacommissie 
die zich gaat bezighouden met het opstellen van ons 
verkiezingsprogramma, en de campagnecommissie. 
De een kan niet zonder de ander, immers geen goede 
campagne zonder een mooi programma, en een 
onzichtbaar programma zonder campagne! Vandaar 
dat er een overlap zit in de leden van beide commis-
sies. Zo hopen we goed te kunnen samenwerken aan 
hetzelfde doel: ook na de verkiezingen het beste voor 
Assen voor elkaar krijgen. 

U mag best weten dat het soms lastig is. Maken we 
de juiste beslissingen? Hoe kunnen we stadsbelang en 
Gods belang zo goed mogelijk verenigen? De afgelo-
pen jaren hebben we dit zo goed mogelijk proberen te 
doen. Uiteraard, en God dank, gedragen door gebed. 
Er zijn mooie dingen bereikt, dit kon u op de leden-
vergadering horen. Er zullen ook ongetwijfeld punten 
zijn geweest wat we naar uw mening anders hadden 
moeten/kunnen doen. U mag van mij aannemen dat 
we er altijd naar gestreefd hebben zo goed mogelijk 
voor Assen en de Assenaren te zorgen. 

Wat is goed voor Assen?
Nieuwe verkiezingen, tijd voor nieuwe plannen, voor 
een nieuw programma en nieuwe speerpunten. Dit 

willen we niet zonder u doen. Wat is goed voor Assen? 
Weet u het antwoord? Weet u waar het beter kan? 
Waar kunnen we voor strijden? En ook: wat gaat er nu 
goed en moeten we zo houden? Wat zien we wellicht 
al jaren over het hoofd? Zeggen hoe het niet moet is 
één, meedenken over hoe het wel zou kunnen, is iets 
anders… Wij horen het graag van u, dit is het moment 
om samen met ons nieuwe plannen te maken!

ChristenUnie zichtbaar aan het werk
Het hele jaar door willen we zichtbaar zijn in Assen en 
ook buiten de verkiezingen om op de hoogte zijn van 
wat er speelt. Dit doen we o.a. door CU@Work. We 
gaan één keer in de twee maanden op werkbezoek 
bij een organisatie die belangrijk is voor Assen. Zo 
mochten we in het voorjaar op bezoek bij het Leger 
des Heils. Mooi om te zien hoe deze stichting zich 
inzet voor Assenaren. Door het gesprek aan te gaan 
met medewerkers en bewoners kunnen we weer 
concreet aan de slag met wat belangrijk is voor hen, 
voor Assen. Voor, tijdens en na de verkiezingen, het 
hele jaar door!

Wat is goed voor Assen?
Ik hoor het graag van u!

Bouke Weening,
Plaatsvervangend Raadslid en 
campagneleider GR-verkiezingen 2018
bweening@gmail.com 
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“HET KON MINDER”

Wat heeft Assen waarvoor u bent gevallen?  
Volgens onze burgervader was dit een vrij logische 
stap in zijn loopbaan. Wel iets eerder dan bedacht, 
vanwege het vroegtijdige vertrek van voorganger 
Sikko Heldoorn. Het inwoneraantal is groter dan in 
zijn vorige gemeente, maar hij kan voortborduren 
op al bestaande contacten op allerlei gebied en in 
het mooie Drenthe, ja, daar werkt Marco Out graag. 
Dat is te begrijpen, want Drenthe doet iets met je! 
En Assen is een stad waar het goed wonen, leven 
en werken is. Dat is ook de ambitie van de burge-
meester: dat het in Assen aangenaam wonen, leven 
en werken blijft. 

Wat gaat er goed in Assen?
Om nou te zeggen dat het goed gaat in Assen, 
dat gaat hem net te ver. Na 2 ½ jaar durft hij wel 
te zeggen dat het minder had gekund, Drentse 
nuchterheid. Sterke punten van Assen noemt hij 
het cultureel hart en De Nieuwe Kolk, tegenwoordig 

DNK genoemd. Er zijn plannen om het Wilhelmina 
Ziekenhuis Assen uit te breiden in samenwerking 
met het Martiniziekenhuis en wat ook bijgedragen 
heeft aan positieve ontwikkeling van Assen, zijn de 
Zuiderzee-gelden die het mogelijk maken om de 
Florijn As en het Stationsgebied te ontwikkelen. Het 
behoud van de rechtbank is voor hem ook een hoog 
goed: iemand moet de mogelijkheid hebben om 
zijn of haar recht te halen in de eigen omgeving, zo 
is zijn visie, en recht geldt dan niet alleen voor het 
strafrecht, maar op diverse fronten. 

Het kon dus minder. Welke mogelijkheden
voor groei zijn er in Assen?
De binnenstad is een aandachtspunt. Dit voorjaar 
is een ontwikkelplan is opgesteld om hieraan een 
nieuwe impuls te geven. De burgemeester herhaalt 
nog maar eens dat veel binnensteden te kampen 
hebben met vergelijkbare problematiek. En we 
hebben in Assen ook gedeeltes die juist opbloeien, 

IN GESPREK MET MARCO OUT

Drie kwartier spreektijd… In de agenda van Marco Out is het 
schipperen met tijd. Wij zijn blij dat wij tussen zijn politieke, 
maatschappelijke en andere afspraken door kunnen
manoeuvreren. Een kan koffie staat al klaar en het gesprek 
komt op gang terwijl de fotograaf verdwijnt achter de
camera om plaatjes te schieten.  
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bijvoorbeeld de Brink en het culturele hart.
De ontwikkeling van het TT-circuit is een groei-
mogelijkheid, maar ook een zaak van lange adem. 
Er zijn uitgewerkte plannen voor zowel het FOC 
als een nieuwe ijsbaan, maar de beslissingsbe-
voegdheid hiervoor ligt deels buiten de gemeente 
waardoor de onzekerheid blijft of de toekomstvisie 
gerealiseerd kan worden, of niet. Qua tijd, energie 
en financiën is al behoorlijk geïnvesteerd, toch is het 
steeds weer afwachten. “Maar de rest is behoorlijk 
onder controle” glimlacht hij. 

Behoorlijk?
Je zou wensen dat we armoede konden uitbannen, 
maar een gegeven is dat er altijd een groep mensen 
is die te weinig inkomsten heeft om rond te ko-
men en/of die gebruik maakt van de GKB. De komst 
van een AZC in Assen in 2016 is goed verlopen en 
ook de samenwerking in de regio Noord op in het 
bijzonder het gebied van de arbeidsmarkt worden 
geroemd door de burgemeester. Hij klinkt bijna als 
iemand die zijn zegeningen telt. Een mooi bruggetje 
naar de samenwerking met de ChristenUnie.

Lokale samenwerking VVD en CU
Als burgemeester doet hij daarover geen uitspra-
ken. Wel kan hij uit persoonlijke ervaring zeggen dat 
hij hecht aan de waarde van een netwerk, van de 
contacten in het politieke speelveld en hoe en met 
wie je goed kunt samenwerken, en dat zijn ervaring 
met de ChristenUnie daarin positief is. Op basis van 
argumenten en feitelijkheden politiek bedrijven, 
daarin vindt hij de CU politici. Ondanks verschillen in 
drijfveren ervaart hij dat beide partijen goed zijn op 
de inhoud. Zijn ervaringen met ChristenUnie politici 
binnen Gemeenteraad, Provinciale Staten en nu als 
burgemeester is er ook één van “het kon minder” zo 
zegt hij. Wat de persoonlijke drijfveer van politici is, 
dat doet er voor hem niet toe: “Als er maar zin-
geving is!”. Het gaat er in de politiek immers niet 
alleen om je eigen punten te scoren, maar elkaar te 
vinden in gemeenschappelijke doelen, bijvoorbeeld 
in kernwaarden voor je gemeente, werkgelegenheid 
en economische zaken in de gemeente. En ieder 
heeft daarin een eigen vertrekpunt.

Burgers meer participeren in de samenleving
Allereerst is er de behoefte van Marco Out om het 
begrip ‘de burger’ te definiëren. Want wie is ‘de 
burger’? Een inwoner van de gemeente en iemand 
die geen bedrijf of instelling is. De vraag naar zin-
geving is hierbij zeer relevant: want wat inspireert 
mensen? “Laat ze daar lekker mee bezig gaan!” 
Mensen zijn tot veel bereid en in staat. Er dient wel 
een afweging te zijn van belangen: altijd meer geld 
voor je eigen doelen, dat gaat niet. En wat minder 
moet (bezuinigen), is lastig te verkopen en daar 

kunnen mensen vaak minder goed begrip voor 
opbrengen. Niet alles is op te lossen, soms lukt het 
toch om mensen iets van licht te laten zien, om een 
kleine glimlach te laten verschijnen op een gezicht. 
In zijn optiek is het belangrijk om per persoon groei 
in gang te zetten, en mensen te laten ervaren dat 
ze invloed kunnen hebben – dat motiveert!
Participeren is ook meedenken, je laten horen, 
vragen stellen en reageren op wat er gebeurt in 
de stad. Via social media wil Marco Out zelf ook 
toegankelijk zijn voor ‘de burger’. Hier maakt hij 
nauwkeurig afwegingen in het wel of niet reageren. 
Als een mening verpakt wordt als vraag, verwijst hij 
voor een inhoudelijke reactie door naar iemand met 
kennis van zaken.

Kiezen
Hij geniet van zijn baan, al is het schipperen met 
werktijd en vrije tijd, tijd voor zijn gezin. Er gaat wel 
eens een wenkbrauw omhoog als hij ’s avonds nog 
weer op pad moet. Een andere keer moet hij zich-
zelf er juist toe zetten om vanuit huis weer op pad 
te gaan als hij ergens ‘in functie’ verwacht wordt. 
En wie veel leuk vindt, moet veel afwegen. Waar je 
tegen het een ‘ja’ zegt, betekent dat in veel geval-
len een ‘nee’ tegen iets anders. Dat geldt ook voor 
vrijwillige inzet, lidmaatschap van service-clubs en 
sportclubs. Daar is hij dan ook terughoudend in.

Vooruitkijkend naar de Gemeenteraadsverkiezingen 
2018 spreekt hij de wens uit dat er snel weer een 
college geformeerd zal worden dat opnieuw met 
elan zal besturen. En ja, graag krijgt hij de kans om 
een tweede periode burgemeester te zijn van de 
Drentse hoofdstad.

Reageren of participeren? 
Dat kan – laagdrempelig - 
via twitter @MarcoOut
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Kennismaking met ChristenUnie 
Op het hoofdkantoor van de Partij 
werd toen op drie zaterdagen 
een introductiecursus gegeven 
door huidig Eerste Kamerlid en 
professor dr. Roel Kuiper. “Hij heeft 
mij de beginselen van Evangelie 
en Politiek bijgebracht”. In zijn 
boekje Dienstbare Samenleving 
– basiswaarde van de christelijke 
politiek(2001) las Henk de 
zinsnede “In aansluiting bij de 
traditie van de christelijke politiek 
wordt gewezen op het belang van 
een samenbindende rechtsorde, 
duurzame sociale verbanden en 
gemeenschappelijke praktijken”. 
Dit maakte bij hem een verlangen 
los: “Daar wil ik aan meedoen!”
Gelijktijdig begon dit verlangen 
ook door te breken in de 
gemeenten die aangesloten waren 
bij de Verenigde Pinkster- en 
Evangeliegemeenten (VPE) in 
Nederland. Er werden symposia 
georganiseerd voor voorgangers 
met leiders vanuit de nieuw 
gevormde ChristenUnie.
Henk: “Ik heb altijd gewerkt 
vanuit mijn passie kerken en 
gemeenten samen te laten komen 
om gemeenschappelijke doelen te 

bundelen. Zo werd ik bijvoorbeeld 
ook voorzitter van een groep in 
Amersfoort die drie jaar achter 
elkaar op de Paasmiddag bij 
het historisch centrum van 
Amersfoort met circa 400/500 
mensen samenkwam om te zingen 
van de Opstanding”. 

Terug naar Assen 
Van 1982 - 1987 woonde Henk al 
in Assen, omdat hij toen geplaatst 
was in de legerplaats Havelte en 
later in de Johan
Willem Friso kazerne in Assen. 
Daarna werd hij overgeplaatst
naar Amersfoort waar hij 
werkzaam was in het Protestants 
Geestelijke Vormingscentrum 
Beukbergen bij Soesterberg. 
“Toen wij in november 2002 weer 
in Assen terugkeerden was
het terug van 15 jaar weggeweest. 
We kwamen te wonen in de 
Amstelflat voor senioren in Pittelo. 
Ik zocht direct contact met 
Henk Medema van ChristenUnie 
Assen”. Sindsdien is Henk als lid 
actief betrokken bij de lokale 
ChristenUnie. Hij was ook acht 
jaar dienstbaar als bestuurslid en 
is nog steeds een trouw bezoeker 

van de ledenvergaderingen
en -bijeenkomsten. 

Veteranen Pastor op afroep door 
Veteranen-Instituut te Doorn
De dienst Protestantse GV bij 
Defensie heeft gepensioneerde 
GV’ers gevraagd zich in hun 
regio beschikbaar te stellen om 
in de nuldelijns hulpverlening 
voor de eerste contacten te 
functioneren. Omdat de leeftijd 
van veteranen ook stijgt, komen er 
op latere leeftijd veel meer post-
traumatische stress-stoornissen 
(PTSS) voor. Henk weet dat er 
sinds tien jaar door de overheid 
een hele keten van hulpverlening 
goed is opgezet. “In mijn rol als 
gepensioneerd GV ben ik nog 
ieder jaar (in uniform) aanwezig 
op de Drentse Veteranendag 
in de Bonte Wever. Ook dit jaar 
werd ik door RTV Drenthe kort 
geïnterviewd en heeft het in het 
nieuws van zaterdag 8 april
om 17.00 gestaan”.

Kerk en politiek, een
levenslange verbintenis.

“Toen ik van 1973 tot 1990 legerpredikant was, en in de publieke ruimte werkte, heb ik 
me niet gerealiseerd dat dit thema zo heel dicht bij me kwam. Ik herinner me dat wij 
in Libanon (1981) de vaste Kamercommissie voor Defensie van de Eerste Kamer op 
bezoek kregen waarbij ik de toen bekende SGP’er ds. H.G. Abma, moest begeleiden. 
Wij trokken samen naar het Zweedse Unifil hospitaal bij het Hoofd Kwartier in 
Naqoura om een gewonde Nederlandse soldaat te bezoeken. Daar vroeg ik of ds. 
Abma  voor deze Unifil-militair wilde bidden. Hij was verbaasd dat hij als politicus 
mocht bidden voor deze jongeman uit Aduard”.

CHRISTENUNIE LID
HENK SLEEBOS VERTELT

kerk & politiek
(hoe) kan dat
samen gaan? 
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Verkiezingsuitslag 2017
Afgelopen maart hebben de verkiezingen plaatsgevonden voor 
de Twee Kamer (TK). Met het hoogste opkomstpercentage sinds 
1985 heeft de uitslag heeft grote verschuiven teweeg gebracht. De 
regeringspartijen moesten veel zetels inleveren.

GroenLinks haalde de hoogste score in haar geschiedenis en 
nieuwkomers DENK (partij voor moslims) en Forum Voor Democratie 
(afsplitsing PVV) krijgen een plek in de TK.  

De landelijke uitslag gaf voor de ChristenUnie reden tot dankbaarheid. 
We hebben bijna 60.000 stemmen (=20%) meer gehaald dan bij 
de vorige verkiezingen. Door de hoge opkomst heeft dat helaas niet 
geresulteerd in een extra zetel. Onze ‘eigen’ kandidaat op de lijst, 
Harmke Vlieg heeft 1.110 voorkeurstemmen gehaald.   

Ook over de uitslag in Assen kunnen we als ChristenUnie dankbaar 
zijn. We hebben ca. 400 stemmen meer gekregen dan bij de vorige 
TK-verkiezingen. Dit komt overeen met ca 8% van de stemmen. 

Met deze mooie uitslag kunnen we ons opmaken voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van 2018. We hebben een mooie 
uitdaging om de geweldige uitslag van 2014 met 15% van de 
stemmen te evenaren, zodat we ons geluid ook de komende jaren 
kunnen laten horen.

Gemeenteraads-
verkiezingen 2014/2018

GROEIEND
CHRISTENUNIE

2012 2017
Landelijk

60.000
+20%

2012 2017
Assen

3.080
+8%

2014 2018
Gemeenteraads-
verkiezingen Assen

+15%
4.251

Tweede Kamer
Assen 2012/2017

Tweede Kamer
Landelijk 2012/2017
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Wie een gift wil doen ter ondersteuning 
van de ChristenUnie kan deze overmaken 
op banknummer NL07INGB0004042466.

Het vermenigvuldigen uit deze uitgave
is toegestaan mits zij een positieve
bijdrage levert aan de doelstelling
van de ChristenUnie.

colofon

Stuur een mailtje naar 
fractie@assen.christenunie.nl
of bel Roelof van den Berg 
06 336 461 67.

Groeiend Christen. Laat maar zien!

uitnodiging

REGEREN IS
VOORUITZIEN

+

CHRISTENUNIE ZICHTBAAR
Laten zien in en om Assen waar de ChristenUnie voor staat en 
gaat. Fijn om te zien dat we rondom de landelijke verkiezingen 
zichtbaar waren, door middel van posters, Facebook, een bezoek 
aan Arendhorst en op de verkiezingsmarkt van Assen. 

Nu zijn we al weer druk met de voorbereidingen voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van volgend jaar. Er is een 
commissie die het verkiezingsprogramma gaat schrijven, 
een campagnecommissie en een selectiecommissie voor de 
toekomstige kandidatenlijst. 

We hebben middels Unieuws vaker aangegeven dat we altijd 
op zoek zijn naar mensen die iets willen bijdragen aan de 
ChristenUnie. In september 2017 zal de selectiecommissie aan het 
werk gaan. Mocht je politiek actief willen worden en overwegen 
om te solliciteren naar een plaats op de kandidatenlijst, 
schroom dan vooral niet om contact te zoeken met een van 
onze raadsleden of bestuursleden. In het colofon vind je onze 
contactgegevens. We kunnen dan meer vertellen over het werk 
van een raadslid. Na de zomer zal er een procedure gestart 
worden waarin je kan solliciteren naar een plek
op de lijst van de ChristenUnie. 

Namens het bestuur,
Roelof van den Berg


